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člana Vijeća od strane koalicijske liste političkih stranaka čiji je član u trenutku izbora bio 
Dario Konta predložena za člana Vijeća MO Srdoči prisutna Željka Matković. Željka Matković 
prihvatila je prijedlog te nakon što je dala svečanu prisegu te istu potpisala, postala članica 
Vijeća MO Srdoči. 
 
 
AD 1 
Temeljem dostavljenog dopisa kojim dosadašnji predsjednik Dario Konta stavlja svoj mandat 
u mirovanje otvorena je prva točka sjednice kojom je predsjedavajuća Filipa Vidmar pozvala 
pristutne vijećnike da tajnim glasovanjem izaberu novog predsjednika Vijeća MO Srdoči. 
Tajnica MO podjelila je vijećnicima glasačke listiće. Nakon otvaranja kutije za glasovanje 
prebrojeno je da se u njoj nalazilo 4 glasačka listića, od čega 4 važeća listića kojima je za 
predsjednicu Vijeća MO Srdoči izabrana Filipa Vidmar sa 3 dobivena glasa dok je 1 glas 
dobio Valter Grgurić. Novoizabrana predsjednica Vijeća zahvalila se prisutnima na 
dobivenom povjerenju te pozvala prisutne da tajnim glasovanjem izaberu zamjenika 
predsjednika. Tajnica MO je podijelila glasačke listiće. Nakon otvaranja kutije za glasovanje 
prebrojano je da se u njoj nalazil 4 glasačka listića, od čega 4 važeća listića kojima je za 
zamjenicu predsjednice Vijeća MO Srdoči izabrana Željka Matković sa 3 dobivena glasa dok 
je 1 glas dobio Valter Grgurić. Novoizabrana zamjenica predsjednice zahvalila se prisutnima 
na dobivenom povjerenju.  
Zaključak: 

 Dario Konta stavio je u mirovanje svoj mandat u Vijeću, novi član Vijeća je 
Željka Matković 

 izabrana je predsjednica Vijeća MO Srdoči Filipa Vidmar koja je na ovoj funkciji 
zamijenila dosadašnjeg predsjednika Daria Kontu  

 izabrana je zamjenica predsjednice Vijeća MO Srdoči Željka Matković koja je na 
ovoj funkciji zamijenila dosadašnju zamjenicu predsjednika Filipu Vidmar 

 
 

AD 2 
Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar daje predlaže da se unutar uobičajene prakse za 
osobe ovlaštene za raspolaganje sredstvima na žiro računu ovlaste predsjednica VMO 
Srdoči Filipa Vidmar i zamjenica predsjednice VMO Srdoči Željka Matković. Prijedlog je 
jednoglasno usvojen od strane vijećnika.  
Zaključak: 

 osobe ovlaštene za raspolaganje sredstvima na žiro računu su predsjednica 
VMO Srdoči Filipa Vidmar i zamjenica predsjednice Vijeća MO Srdoči Željka 
Matković 

 
 

AD 3 
Predsjednica VMO Srdoči upoznaje vijećnike sa dopisom Rijekaprometa kojim se odbija 
zahtjev Vijeća MO Srdoči da se zbog učestalih pritužbi parkiranih automobila na samom 
zavoju u ulazu u poslovno-stambeni kompleks Centar Srdoči postave metalni stupići. 
Odgovor Rijekaprometa je da se stupići postavljaju ispred javnih objekata pred kojima se 
okuplja veći broj građana kao što su predškolske ustanove, škole, kina, kazališta i sl.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa dopisom KD Čistoća kojim se odgovara na zahtjev 
Vijeća za uređenjem parcele i postave baje i eko otoka nasuprot zgrade Markovići 25 a. U 
odgovoru stoji da kada se uredi o trošku mjesnog odbora navedena parcela može se 
postaviti na nju baja i eko otok. Nakon rasprave jednoglasno je zaključeno da se ne ide u 
predloženo uređenje nego da baje ostanu tamo gdje su bile do sada. 
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Zaključak: 

 Vijeće je donijelo odluku da neće izmještati baje pored zgrade na adresi 
Markovići 25a te da će one ostati tamo gdje su bile do sada 

 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa dopisom  Rijekaprometa kojim se nakon ponovljenog 
izvida i testiranja trase kombi vozilom odbija zahtjev VMO Srdoči da se nogostup na vrhu 
uzbrdice (kod T.Ujevića 15) uvuće na istočnu stranu jer pri kretanju dozvoljenom brzinom 
trajektorij je pri skretanju u desno zadovoljavajući. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa dopisom  Rijekaprometa kojim se Vijeće izvještava o 
pregledu realizacije komunalnih prioriteta za 2014. godinu. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prijedlogom  da se sredstva nerealiziranih komunalnih 
prioriteta iz 2014. godine utroše na sanaciju dijela kolnika Ulice Ante Modrušana počevši od 
škole. Vijeće je glasovanjem jednoglasno podržalo prijedlog 
Zaključak: 

 Vijeće je donijelo odluku da će se preostala sredstva od nerealiziranih 
komunalnih prioriteta iz 2014. godine utrošiti na saniranje kolnika Ulice Ante 
Modrušana počevši od škole. 

 
 

Vijećnica Vujnović pita ima li ikako mjesta da se napravi nogostup u Ulici Ante Modrušana, 
navodi veliku prometnu opasnost za djecu na putu za školu. Vijećnik Grgurić odgovara da 
nema dovoljne širine ceste. Vujnović pita mogu li se postaviti ležeći policajci. Nakon kraće 
rasprave Vijeće jednoglasnim glasovanjem prihvaća prijedlog.  
Zaključak: 

 uputiti će se zahtjev Rijekaprometu da se zbog učestalih zamolbi roditelja 
postave  dodatni ležeći policajci u Ulici Ante Modrušana gdje struka odredi da 
je potrebno a iz sredstava Grada  

 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa dopisom Čistoće kojim se odgovara na zamolbu 
Vijeća da se češće prazne i peru baje za smeće u centru Srdoča kod PBZ banke. 
Odgovorom se ukazuje na učestalost redovitog čišćenja: baje za komunalni otpad 3 puta 
tjedno, kontejner za plastiku jedan put tjedno, kontejner za papir dva puta mjesečno, 
kontejner za staklo dva puta mjesečno. Ukazuje se na mogućnost najma dodatnih kontejnera 
za pravne  subjekte po cijeni od 1.330,00 kn mjesečno (pražnjenje 3 puta tjedno). Nakon 
kraće rasprave zaključeno je da unatoč tome nered i smrad u strogom centru Srdoča ne 
mogu više tolerirati. Predsjednica je predložila da se pozovu na sastanak poslovni subjekti iz 
centra Srodoča te da se sa njima pokrene dijalog iznalaženja rješenja ovog problema.  
Zaključak: 

 Vijeće će zajedno sa Pododborom za ekološku djelatnost organizirati sastanak 
sa predstavnicima svih poslovnih subjekata iz centra Srdoča za koje se 
predpostavlja da koriste baje kod PBZ banke.  

 
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prijedlogom  gosp. Čelikovića da se ocrta pješački 
prijelaz pored zgrade Gustava Krkleca 6 u smijeru prema OŠ Srdoči jer na tom mjestu djeca 
vrlo često prelaze cestu na putu prema školi. Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
Zaključak: 
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 uputiti će se dopis Rijekaprometu da se ocrta  pješački prijelaz pored Gustava 
Krkleca 6 

 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa zamolbama za asfaltiranjem (Belavić Suvajac, Gosić)  
Markovići 20/2, 20/3 20/5 u kojem se traži u asfaltiranje dodatnog uskog pojasa uz 
ogradbene zidove okućnica  okviru izvođenja radova na postavi kanalizacijske infrastrukture  
Zaključak: 

 dopisi će se proslijediti nadležnoj službi 
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa rezultatima analize identifikacije čestice k.o. Srdoči, 
k.č. 633 koja se nalazi u Markovićima blizu adrese Markovići 25a, kojom je utvrđeno da se 
čestica nalazi u pretežito gradskom vlasništvu  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa dopisom firme Hoxa d.o.o., vlasnika Hodža Medija 
koji je prema mjesnom odboru podnio zahtjev za nadoknadu štete nastale izvođenjem 
radova na kanalizacijskoj infrastrukturi na njegovom ugostiteljskom objektu. 
Zaključak: 

 dopis firme Hoxa d.o.o kojim se traži nadoknada štete proslijediti će se 
nadležnim službama 
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prispjelim prijedlogom komunalnog prioriteta (Ante 
Kusturin) kojim se traži postavljanje rukohvata na stepenište koje vodi od Plodina prema 
zgradi pošte zbog velikog broja ljudi koje prolaze njima. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prispjelim odgovorom nadležnih službi na zahtjev gđe 
Dalide Sabalić kojim se odgovara da će se sanacija vodovodnog okna izvršiti nakon prespoja 
vodovoda u Ulici Diraki te je prema planu završetak radova uključujući asfaltiranje predviđen 
za 23.06.2016. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prispjelim upitom gđe Dalide Sabalić kojim se traži 
postavljanje lampe na rasvjetni stup na adresi Diraki bb, blizu  adrese Diraki 5. Nakon kraće 
rasprave Vijeće se jednoglasno složilo sa potrebom postavljanja rasvjetne lampe te odlučilo 
da se postavljanje lampe uvrsti na listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2017. godinu. 
Zaključak: 

 pri sastavljanju liste za prijedloge komunalnih prioriteta za 2017. godinu uvrstiti 
će se u prijedlog i postava lampe na rasvjetni stup blizu adrese Diraki bb 

 

 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prispjelim upitom gosp. Burzana o mogućnosti 
asfaltiranja bijele ceste Tonžino u okviru postojećih radova postave kanalizacijske 
infrastrukture. Odgovori nadležnih službi kažu da će se asfaltirati cesta na način da se vrati u 
prethodno stanje čime građani koji žive na bijeloj cesti nisu zadovoljni. Nakon rasprave 
vijećnika odlučeno je da se ide prema Gradu sa zahtjevom za sastanak vezan uz navedenu 
temu (rješavanje imovinsko-pravnih odnosa potrebnih za početak pokretanja izrade tehničke 
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dokumentacije za asfaltiranje bijele ceste Tonžino. Predsjednica VMO Srdoči predlaže da se 
bijele ceste uvrste u prijedloge prilikom sastavljanja listi komunalnih prioriteta. Vijeće je 
podržalo ovaj prijedlog.  
Zaključak: 

 Vijeće će zatražiti sastanak sa predstavnicima Grada Rijeke OGU za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem te OGU za komunalni sustav 
navezano na problem neasfaltiranih bijelih cesta na području MO Srdoči 

 uputiti će se dopis OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem kojim se traži pokretanje postupka rješavanja imovinsko-pravnih 
odnosa potrebnih za početak pokretanja izrade tehničke dokumentacije za 
asfaltiranje bijelih cesta na području MO Srdoči  
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prispjelim upitom Direkcije zajedničke komunalne 
djelatnosti u vezi stanja dogovora sa predstavnicima stanara zgrade u Gustava Krkleca 21 
odakle padaju komadi derutnog zida. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Direkciji za zajedničku komunalnu djelatnost u kojem se ista  
obavještava se predstavnici stanara na pismenu molbu za sastankom na temu 
derutnog zida nije bilo povratne reakcije sa strane ovlaštenog predstavnika 
stanara 

 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prispjelim dopisom Direkcije zajedničke komunalne 
djelatnosti u vezi postave table kojom se zabranjuje ostavljanje psećeg izmeta na cesti D233 
te se nalaže pozivanje policije i komunalnog redarstva. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prijedlogom gđe Felluge da se uvede minibus linija na 
predjelu Tonžina. Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
Zaključak: 

 prijedlog o uvođenju minibusne linije do predjela Tonžino uvutiti će se 
nadležnim službama 

 
 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa prijedlogom gđe Felluge da se na područje parka u 
Tonžinu postave stare sprave za djecu te prostor ogradi kako se dio parka ne bi više koristio 
kao parkiralište. 
Zaključak: 

 dopisom će se odgovoriti stranci kako slijedi: tehnička dokumentacija za dječje 
igralište u parku Tonžino je gotova te će se sprave postaviti kada to bude 
moguće. Postava starih sprava nije dozvoljena jer se sprave uklanjaju sa 
igrališta po rashodovanju, tj. kada više nisu za upotrebu  

 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa zahtjevom gosp. Lalića i peticijom 21 stanara Ulice 
Jurja Dobrile kojom se traži zabrana ulaska šlepera i kamiona sa prikolicom u navedenu ulicu 
čime se blokira jedini izlaz stanara prilikom istovara materijala za pekaru firme Birota d.d., 
oštečuje komunalna infrastruktura i uzurpiraju kontejneri za kućni otpad okolnih stanara. 
Zaključak: 

 Vijeće će prozvati na dijalog o problemu vlasnike navedene firme da se ispita 
mogućnost iznalaženja rješenja ovog problema 
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Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa zamolbom gospođe Budiselić, ovlaštenog 
predstavnika stanara zgrade Gustava Krkleca 6., kojim se traži upotpunjavanje drvoreda u 
blizini zgrade na mjestima gdje su se osušila dva stabla. 
Zaključak: 

 uputiti će se zahtjev nadležnim službama kojima se traži upotpunjavanje 
drvoreda u blizini zgrade Gustava Krkleca 6 na mjestima gdje su se osušila dva 
stabla 

 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa zamolbom gospođe Budiselić, ovlaštenog 
predstavnika stanara zgrade Gustava Krkleca 6., kojim se traži upotpunjavanje drvoreda u 
blizini zgrade na mjestima gdje su se osušila dva stabla. 
Zaključak: 

 uputiti će se zahtjev nadležnim službama kojima se traži upotpunjavanje 
drvoreda u blizini zgrade Gustava Krkleca 6 na mjestima gdje su se osušila dva 
stabla 

 
 
Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa zamolbom gospođe Mataije, kojom se u okviru 
prijedloga za komunalne prioritete predlaže izgradnja jednog velikog dječjeg igrališta. 
Zaključak: 

 uputiti će se odgovor gđi Mataiji kako slijedi: nažalost i mi to želimo ali nema na 
području MO Srdoči dovoljno velike gradske parcele koja bi bila adekvatna za 
tu namjenu 
 
 

Predsjednica VMO upoznaje Vijeće sa upitom OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem (Udović) u kojem se pita u koju svrhu se planiraju radovi na 
uklanjanju raslinja na parceli Grada Rijeke k.o.Srdoči k.č. 633, blizu adrese Markovići 25a. 
Zamjenica predsjednice odgovara da se radovi planiraju u okviru redovnog održavanja na 
način da će se samo urediti i podšišati raslinje. 
Zaključak: 

 uputiti će se odgovor OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem da se planiraju radovi na parceli k.o. Srdoči k.č.633 u okviru 
redovnog održavanja na način da se samo podšišati i urediti raslinje 
 

 

Zamjenica predsjednice VMO upoznaje Vijeće sa pritužbom stanovnika Srdoča da je na 
parceli ispod zgrade na adresi Tonžino 5 dijelom zaposjednuta gradska površina izgradnjom 
zidića i drugim uređenjem. Nakon kraće rasprave zaključeno je kako gradskih parcela na 
Srdočima ima malo te da se iste trebaju primarno iskoristiti i planirati za za parkove, igrališta, 
površine za odmor i sl. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis komunalnom redarstvu kojim se traži izvid te službeno 
postupanja vezano uz parcelu ispod adrese Tonžino 5 a koja nosi oznaku k.č. 
232/1 

 
 

 
 
AD4 
 
Predsjednica VMO napominje da ju je više građana pitalo što će se učiniti sa poplavnim 
stanjem pri oborinama u Ulici Kurirski put. Zamjenica predsjednice kaže da je nedavno 
razgovarala o tom problemu sa VIK-om i Rijekaprometom te da će se vjerojatno uskoro naći 
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na terenu sa predstavnicima navedenih firmi te da se nada da će struka riješiti taj problem jer 
stanovnici tog područja su jako revoltirani. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

Zamjenica predsjednice VMO napominje da je velik problem djece koja svakodnevno hodaju 
po prometnici na putu prema školi (smjer Mate Lovraka prema Marije Grbac) gdje se jako 
brzo vozi te je nepregledno. Na ovom mjestu  su redovito naparkirani automobili na 
nogostupu kod ugostiteljskog objekta te djeca kao da izviru iza automobila. Nakon rasprave 
jednoglasnim glasovanjem zaključeno je da će se zatražiti od Grada postavljanje metalnih 
stupića na nogostupu kod ugostiteljskog objekta na školskom igralištu. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži postavljanje metalnih 
stupića na nogostupu kod ugostiteljskog objekta na adresi Mate Lovraka 26 

 
 

Vijećnica Vujnović naglasila je problem psećeg izmeta na ulicama te predložila da se 
postave kante sa vrećicama za pse (tkz bello kante). Vijeće je jednoglasno podržalo 
prijedlog. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži postavljanje kanti sa 
vrećicama za pseći izmet na način da se postave 2 kante u područje drvoreda Ulice 
M. Krleže, 3 kante na prometnicu D233, 1 kanta kod autobusne stanice u Ulici Mate 
Lovraka, 1 kanta kod stepeništa ispod pošte prema stepeništu  

 
 

Zamjenica predsjednice VMO napominje da je devastiran park u Ulici Tonžino tijekom radova 
na kanalizacijskoj infrastrukturi koji još traju te predlaže da se uputi dopis VIK-u da obveže 
izvođača radova da se devastiran park vrati u prvobitno stanje po završetku radova. Vijeće je 
podržalo prijedlog. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama VIK-a kojim se traži obvezivanje izvođača 
radova da vrati park u Ulici Tonžino u prvobitno stanje po okončanju istih 
 

Predsjednica VMO upoznaje predlaže da se uputi dopis Gradu kojim se traži na uvid lokacija 
neke veće gradske parcele na kojoj bi se moglo izgraditi dječje igralište. Vijeće je 
jednoglasno podržalo prijedlog. 
Zaključak: 

 uputiti će se upit OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem o 
lokaciji neke veće parcele u vlasništu Grada Rijeke na području MO Srdoči na kojoj 
bi se moglo izgraditi dječje igralište 

  
 
Sjednica je službeno završila u 21:18 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od sedam (7) stranica. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 
Predsjednica VMO Srdoči: 

Filipa Vidmar 
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